

# 极端降水天气及灾害国际研讨会

## 征稿通知

极端降水天气及灾害国际研讨会(International Symposium on Extreme Precipitation and Hazards)由中国气象局武汉暴雨研究所(<http://www.whihr.com.cn>)与国家气象中心联合主办,将于2016年3月27~29日在武汉举行。会议交流的主题包括:

1. 气候变化背景下的极端降水事件变化趋势
2. 极端降水天气的监测与预警
3. 极端降水事件的成因与机理分析
4. 极端降水事件的可预报性
5. 极端降水事件可能诱发的山洪、地质灾害风险预警
6. 城市强降水及内涝

有意投稿者, 需提供1500字左右的英文摘要(如有中文摘要, 请一并附上), 通过email ([whihr@whihr.com.cn](mailto:whihr@whihr.com.cn))提交, 摘要受理截止期为2016年1月20日。我们将于2016年2月6日之前以邮件通知稿件录用与否, 同时在网站公布。有关会议注册、住宿、会议议程等信息将在武汉暴雨研究所网站随时更新, 请注意查看。

联系人: 林春泽, 柯丹

地址: 武汉市东湖新技术开发区金融港二路6号

E-mail: [linchunze@whihr.com.cn](mailto:linchunze@whihr.com.cn), [isabellakd@163.com](mailto:isabellakd@163.com)

**Tel:** (86-27)81804925, 81804920

**Fax:** (86-27) 87806597



中国气象局武汉暴雨研究所



国家气象中心

2015年11月15日

# **International Symposium on Extreme Precipitation and Hazards, 27-29 March 2016, Wuhan, China**

---

**ABSTRACTS DEADLINE:                      20 January 2016**

**NOTIFICATION OF ACCEPTED ABSTRACTS:    6 February 2016**

---

International Symposium on Extreme Precipitation and Hazards, sponsored by the Wuhan Institute of Heavy Rain of China Meteorological Administration (<http://www.whihr.com.cn/>) and the National Meteorological Center of China will be held in Wuhan, China on 27-29 March 2016. A call for papers and preliminary information on registration, hotel, and general information will be posted on the Web site (<http://www.whihr.com.cn/>) in December 2015.

Oral presentations are solicited on the main aspects of Extreme Precipitation Weather and Disaster. Themes for the meeting will include:

1. The trend of extreme precipitation weather under the background of climate change
2. Monitoring and warning of extreme precipitation weather
3. Analyses of causes and mechanism of extreme precipitation events
4. The predictability of extreme precipitation events

5. Warning of the mountain torrent and geological disasters induced by extreme precipitation
6. Urban rainstorms and waterlogging disasters

Abstracts may be submitted via email ([whihr@whihr.com.cn](mailto:whihr@whihr.com.cn)).

**THE ABSTRACT SUBMISSION DEADLINE IS 20 January 2016.**

Authors of accepted presentations will be notified (via e-mail) by 6 February 2016.

For questions please contact Lin Chunze or Ke Dan, Wuhan Institute of Heavy Rain.

Adress: NO.6, 2nd Jinronggang Road East Lake High-Tech Development Zone, Wuhan, Hubei Province, 430205, P. R. China

E-mail: [linchunze@whihr.com.cn](mailto:linchunze@whihr.com.cn), [isabellakd@163.com](mailto:isabellakd@163.com)

Tel: 86-27)81804925,81804920

Fax: (86-27)87806597